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Protokół
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

w dniu 24 października 2011 roku

obecni

1. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marian Kita obecny
3. Radny Krzysztof Francikowski obecny
4. Radny Wiesław Konderak obecny
5. Radny Andrzej Mentel obecny
6. Radna Renata Malinowska obecna
7. Radny Mirosław Kędzierski obecny

komisję prowadzi Przewodniczący Marek Rajca

tematy posiedzenia komisji

1. Czy Czeladź jest miastem wolnym od dopalaczy
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu uczestniczyli
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek, Komendant Straży 
Miejskiej Krzysztof Niebylski, Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka 
Nowak.

pkt.1

Czy Czeladź jest miastem wolnym od dopalaczy.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
3. Radna Renata Malinowska
4. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski
5. Radny Marian Kita
6. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz

pkt.2

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011 rok.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak -Wałek.

Dyskusja



w dyskusji udział wzięli

1. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
2. Radny Andrzej Mentel
3. Z- Burmistrza Teresa Wąsowicz 
4. Radny Wiesław Konderak
5. Radny Ireneusz Gawroński
6. Radny Krzysztof Francikowski
7. Radny Marian Kita
8. Radny Marek Rajca                    przewodniczący komisji  
9. Radna Renata Malinowska
10. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

Analiza działań na rzecz osób niepełnosprawnych.

Temat omawia Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
3. Radny Marian Kita
4. Radny Mirosław Kędzierski
5. Radna Renata Malinowska
6. Radny Wiesław Konderak

pkt.3

Sprawy bieżące

Radny Marek Rajca                    przewodniczący komisji  
Odczytuje odpowiedzi na wnioski Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

1. W sprawie utworzenia oddziału żłobkowego dla dzieci starszych w Przedszkolu Publicznym
nr 5 zostanie to rozpatrzone pod względem możliwości lokalowych w budynku jak i pod 
względem formalno- prawnym.

2. W sprawie zabezpieczenia środków w przyszłym budżecie na remont dachu wraz z jego 
przebudową oraz zapewnienie monitoringu zewnętrznego w Żłobku Miejskim inwestycja 
zostanie w  najbliższym czasie szczegółowo przeanalizowana i, będzie realizowana zgodnie
WPF.

Radny Marek Rajca                    przewodniczący komisji  
Zamykam posiedzenie Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

protokołował         Przewodniczący Komisji
Krystian Załęczny     Polityki Społecznej i Zdrowia

     Marek Rajca


